





扶康關愛家庭成立 20 周年慶典

扶康關愛家庭成立 20 周年慶典已於 2017 年 12 月 2 日假九龍維景酒店順利舉行。我們很榮幸邀得陳日君樞機參與慶典,致賀辭及為服務祈禱。活動中,扶康會神師方叔華神父分享扶康關愛家庭的發展歷程和服務理念。一群活力充沛的成員發揮天賦,表演舞蹈和魔術助興!此外,個別成員分享了扶康關愛家庭如何幫助他們得到優質的家居生活和成長。其他的持分者,包括兄長、家姆、義工、家屬,也分享服務對他們的幫助。當中,家屬真誠的分享正反映了扶康關愛家庭的服務能切合社區人士的需要。與此同時,有四十多位義工於慶典上獲得嘉許,以表揚他們對殘疾人士的關心及協助他們融入社區的貢獻。還有,扶康會董事局主席郭鍵勳博士 J.P. 向各位來賓致謝,多謝大家的參與及支持!

20th Anniversary Celebration Ceremony of Family Care Homes

The 20th Anniversary Celebration Ceremony of Family Care Homes had been successfully held at Metropark Hotel Kowloon on 2 December 2017. We were honour to have the Bishop Emeritus of Hong Kong, Cardinal Joseph Zen Ze-Kiun, as the officiating guest to deliver congratulatory speech and prayed for the service. Fr. Giosue BONZI, Spiritual Adviser of the Society, shared with guests the mission and history of Family Care Home Service. A group of energetic members performed folk dance and played magic. Different stakeholders including Housemothers, Elder Brothers, volunteers, family members and their relatives were invited to share their stories about how the Family Care Home Service helped them. The sincere sharing of the families members reflected our service met the needs of the community. In the meantime, forty volunteers awarded the Certificate of Appreciation for recognition of their concern and effort in helping the persons with disabilities to integrate into the community. Also, Dr. KWOK Kin-fun Joseph, B.B.S., J.P., Chairman of Fu Hong Society, thanked all the guests and everyone for their participation and support!





参加沙田聖本篤堂新春活動

扶康關愛家庭成員、職員、義工及方神父,於本年初參加天主教沙田聖本篤堂舉行的新春活動,除了美味的午餐外,還有集體遊戲和唱歌環節,他們皆盡興而返!

Participation in the New Year Eve Activity at Church of St. Benedict in Shatin





At the beginning of this year, Fr. Giosue BONZI together with members, staff and volunteers of Fu Hong Family Care Homes participated in the New Year Eve activity held at the Church of St. Benedict in Shatin. There were group games and singing sessions in addition to the gorgeous lunch. All of them finished a wonderful day with joy!

參加樂融融聖誕節活動

扶康關愛家庭成員、職員及義工,於去年底參加由「牧民中心樂融融」安排的聖誕活動,活動於保良局北潭涌度假營舉行,他們於營內享用各項設施,開心渡過了難忘的一天!



Participation in "Happy Inclusion" Christmas Activity

Members, staff, and volunteers of Fu Hong Family Care Homes participated in the Christmas activity arranged by "Happy Inclusion of Pastoral Center". The event was held at Po Leung Kuk Pak Tam Chung Holiday Camp. They enjoyed various facilities in the camp site and spent an unforgotten day happily together!

